

國立中興大學【通識英文課程】免修申請表

NCHU General English Credits Waiver Form

____學年度第____學期
Academic years, Fall/Spring Semester

申請日期：____年 ____月 ____日
Date: YYY/MM/DD

姓名 Name		學號 Student ID	
電話 Mobile No.		電子郵件 E-mail	
學系 Department			
請勾選符合抵免條件 (檢附相關證明正本) Please select the qualified exemption conditions (related certificates/documents are required)	☐ 托福網路測驗 (TOEFL IBT) 72分 (含) 以上。 TOEFL IBT overall scores above 72. ☐ 國際英語測驗 (IELTS) 5.5級 (含) 以上。 IELTs score bands above 5.5. ☐ 英國劍橋大學國際英文認證 (Cambridge Certificate) FCE (含) 以上。 Cambridge Certificate above FCE level. ☐ 多益測驗 (TOEIC) 785分 (含) 以上。 TOEIC overall scores above 785. ☐ 全民英語能力分級檢定 (GEPT) 中高級複試 (含) 以上。 GEPT High-Intermediate level (passed 2nd stage) above. ☐ 近三年內曾在英語系國家求學兩年以上，持相關證明經語言中心核定。 Study in English-spoken countries more than 2 years in recent 3 years, required related certificates/documents accredited by language center.		
語言中心審核結果 The result from Language Center			

注意事項 Notice :

1. 學生應於**入學當學期免修期限前**向語言中心提出免修申請，逾期不受理。
Students apply for the credit waiver should visit Language Center before the deadline of the semester.
2. 學生申請免修經審核通過者，應以下列課程(不含研究所課程)**補足4學分**：
Students whose waiver applications have been reviewed and approved must complete 4 credits by taking one of the following courses (excluding graduate-level courses):
 - (1) 各學院、學系(學位學程)開設之專業英文(ESAP)課程。
English for Specific Academic Purposes (ESAP) courses offered by colleges or departments (degree programs).
 - (2) 各學院、學系(學位學程)或通識中心開設之全英語授課(EMI)課程。
English-Medium Instruction (EMI) courses offered by colleges, departments (degree programs), or the General Education Center.
 - (3) 各學院、學系(學位學程)或語言中心開設之第二外語課程。
Second foreign language courses offered by colleges, departments(degree programs), or the Language Center.
3. 若免修前已選課，請務必自行上網退選課程。
Please go online and drop the course you have registered prior to your credits waiver and transference.